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کارگروه سلامت ، ایمنی و امنیت غذایی شهرستان مراغه با حضور، دبیر کارگروه سلامت
استان برگزارشد

دکتر صومی : مشکلی در زمینه تامین دارو به ویژه داروهای بیماری خاص در سطح استان وجود ندارد/ انتظار از این

شهرستان در جلب مشارکت خیران در حوزه سلامت بیشتر است

به گزارش روابط عمومی معاونت اجتماعی، کارگروه سلامت، ایمنی وامنیت غذایی شهرستان مراغه با شرکت فرماندار، روسای ادارات عضو و حضور دبیر کارگروه سلامت استان و

رئیس دانشگاه علوم پزشکی تبریز دکتر محمد حسین صومی در روز چهارشنبه مورخه 97/10/27 برگزار شد.

وی گفت: باید به این نکته توجه کرد که تنها 25 درصد از امور سلامت به طور مستقیم برعهده بهداشت و درمان است و این امر نشانگر اهمیت نقش و مسئولیت سایر ادارات در

کمک به تامین سلامت و ایمنی جامعه می باشد.

دکتر صومی افزود: برنامه ریزی های صورت گرفته در کلان منطقه 2 آمایشی با هدف رفع مشکلات بهداشتی و درمانی منطقه صورت می گیرد و علیرغم مشکلات اقتصادی موجود

سعی شده است خدمات به بهترین نحو ارائه شود. اما اگر هم در مواردی کاستی وجود داشته باشد ما امادگی ورود و حل آن را داریم.

دکتر صومی با تاکید بر لزوم تکمیل همه بخش های بیمارستان سینای مراغه نیز گفت: با توجه به بیمارپذیر بودن این شهرستان، تجهیز و راه اندازی کامل بخش های این مرکز

درمانی زمینه ساز ارائه خدمات مناسب به بیماران منطقه خواهد شد.

وی افزود: با سعی در تامین و رفع مشکل نیروی انسانی بیمارستان سینای مراغه، بخش های اصلی این مرکز درمانی ، امسال راه اندازی می شوند.

رئیس دانشگاه علوم پزشکی تبریز، همچنین با اشاره به نقش خیران سلامت در توسعه زیرساخت های بهداشتی و درمانی افزود: انتظار از این شهرستان در جلب مشارکت خیران

در این حوزه بیشتر بوده و نباید مشارکت های خیران در این زمینه منحصر به موارد خاص شود.

وی همچنین گفت: در حال حاضر به جز برخی اقلام خاص دارویی، مشکلی در زمینه تامین دارو به ویژه داروهای بیماری خاص در سطح استان وجود ندارد.

دکتر صومی با اشاره به مشکلات زیست محیطی در این شهرستان اضافه کرد: تصفیه خانه فاضلاب این شهرستان جوابگوی تصفیه پساب ها نبوده و با جاری شدن این پسماندها،

احتمال آلودگی زیست محیطی برای مراغه و سایر شهرستانهای همجوار وجود دارد.

فرماندار مراغه نیز در این نشست گفت: دانشکده علوم پزشکی مراغه پیشرفت های قابل توجهی در زمینه توسعه و ارائه خدمات داشته است کمااینکه در بخش بهداشت

رضایمندی مردم نشانگر این امر است اما به نظر می رسد باید به بخش درمان هم توجه شود تا رضایت مردم حاصل شود.

دکتر تنومند رئیس دانشکده علوم پزشکی مراغه در این جلسه عدم هم خوانی مطالبات از بیمه ها و بدهی های سیستم سلامت و کم رنگ بودن عمل به پیوست سلامت توسط

نهادها و ادارات مسئول را دو چالش مهم بخش سلامت شهرستان عنوان کرد.

وی گفت: دانشکده علوم پزشکی مراغه به عنوان دبیر کارگروه سلامت شهرستان، نقش محوری در بررسی مسائل مربوط به سلامت بازی می کند اما واقعیت این است که برای

عملیاتی کردن مصوبات این کارگروه به همکاری و همراهی سایر نهادها و ادارات نیاز دارد.

گفتنی است در ابتدای این نشست معاونین درمان، بهداشت و غذا و دارو دانشکده علوم پزشکی مراغه گزارشی از دستاوردها و چالش های حوزه بهداشت و درمان شهرستان

مراغه ارائه کردند.

در حاشیه شرکت در کارگروه سلامت شهرستان مراغه ، دکتر صومی از بیمارستانهای امیر المومنین و سینای مراغه نیز بازدید کرد و از نزدیک در جریان ارایه خدمات به مردم و

چالشهای این مراکز درمانی قرار گرفتند.
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